
P/D:11/12/2023 

Zápis č. 12 

z jednání OV Nevšová dne 11. 12. 2023 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 18:00 – 20:30 

Počet přítomných: 6 

Omluvení členové: 3 

Neomluvené členové: - 

Další zúčastnění jednání OV:  

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Naďa Zemánková 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Požadavky na Město Slavičín 

• Diskuze a závěr 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

 

a) Neřešená oprava obecního rozhlasu, část opravena, část si žádá další servis, nevíme, 

kam byly umístěny nové hlásiče 

 

 

2. Projekty  

a) Suchá nádrž a cesta C10 - kolaudace 

b) Územní studie v lokalitě Půllání – jednání u starosty, investiční odbor, odbor 

majetku, předseda OV, Ing. P.Hrbáček st. Dohodnuto - odbor investic dodá 

podklady pro smlouvy s majiteli pozemků za účelem platby poplatků za Studii 

proveditelnost. 

Dále bude uskutečněna další schůzka s majiteli za účasti vedení města, inv. odboru, 

odboru majetku, Ing. Peškové, zástupců OV a projektantů.  

c) Rekonstrukce cesty Čtvrtě – info předseda OV  

d) Projektové práce na cestě přes tzv. Rybník 

 

3. Pozemky 

a) Likvidace suti za humnem - bude řešena ve spolupráci 

s panem Egonem Hecklem v roce 2024 

 

4.  Kultura a sport – 

a)  Vyhodnocení akce Vánoční strom 2.12.2023 

c)  Vánoční strom ve Zpravodaji a stránkách obce 



5. Různé 

 

a) Směrový sloupek – p. A. Fojtík – leden 2024, dle možnosti ještě prosinec 2023 

b) Nové odpadkové koše v obci – p. Z. Medvědová, vybrán typ košů, nákup dle 

rozpočtu v roce 2024 

c) Pokácení topolu u hřiště TJ a prořez stromového porostu u oplocení hřiště TJ, 

topoly jsou pokáceny  

d) Přechodná pracovní náhrada za p. Drgovou, zatím nevyřešeno 

e) Vodovodní přípojka  řešení protlakem nebo výkopem 

f) Návrh odměny pro – práce s dětmi z obce, nácvik adv 

programu na rozsvícení vánočního stromu a příprava kostýmů 

g) Možnost zajištění a pronájem prostoru občanům pro stolní tenis – zatím jsme 

nenašli vhodné prostory 

h) Informace předsedy OV o opravě solárního osvětlení v Drahanci, osvětlení bylo 

opraveno v rámci záruky, při výměně baterií v loňském roce došlo k chybě 

i) Rozpočet 2024 

  

6. USNESENÍ : 

Usnesení 1/OsVN12/23 

Osadní výbor souhlasí s odměnou 

za celoroční vedení www stránek obce, nácvik programu s dětmi a příprava kostýmů 

na program. 

Hlasování :  pro - 6,   proti - 0, zdržel se - 0 členů. 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem v lednu 2024. 

 

 

                                                                                               Bronislav Münster 

                                                                                               předseda OV 

Zapsala: Naďa Zemánková 


